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 סגל:

 מנכ"ל העיריה -   מר בני חזן

 מהנדס העיר  -   מר שמעון דניאל
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 סדר היום: על

 .הצעות לסדר יום .1

 .ועדת כספים תב"ריםהחלטות אישור  .2

 אשרור מינויו של ד"ר מתי אבני לדירקטור במעיינות אתא .3

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

רב טוב לכולם4 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר מן המניין4 ע ע:”י. פרץ, רה

חברנו, ממלא מקום לפני שאני אכנס לסדר היום אני רוצה לברך את 

ראש העיר קרית אתא, עו"ד מימון טולדנו שנבחר לתפקיד יו"ר פורום 

סגנים וממלאי מקום וראשי הרשויות המקומיות בשלטון המקומי4 יישר 

 כוח4 שיהיה לך בהצלחה4

 תודה רבה4  מ. טולדנו:

כבוד גדול לקרית אתא שמי שמייצג אותה ומייצג את כל הרשויות  ע:”י. פרץ, רה

 בישראל4 כל הכבוד ושיהיה לך בהצלחה רבה4 

 

 הצעות לסדר יום. 1

יום שביל מטיילים סובב קרית אתא4 ציון סדר היום4 הצעה לסדר  ע:”י. פרץ, רה

 בבקשה4

אנחנו  טוב4 אני מצטרף לברכות למימון טולדנו, בשמי, בשם רחל, צ. אסולין:
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מברכים אותך ובאותה הזדמנות גם נברך את סגן חידון התנ"ך גם שזכה 

 והביא כבוד לקרית אתא4 

הנושא שחברתי ואני רוצים להעלות זה, אני אומר את הרעיון שביל  

מטיילים סובב קרית אתא4 קרית אתא שוכנת בעמק זבולון, עמק ששכנו 

לעשות,  בו הרבה ממלכות ויש בו הרבה הרבה דברים שאפשר

מארכיאולוגיה, סנהדרין, קרבות, מעברות, מחתרות, עוד לפני זה, לפני 

 קום המדינה4 

וכל הרעיון זה לעשות שביל שיהיה סובב קרית אתא, כמו שביל ישראל,  

מקטעים מקטעים, שיהיה שביל יחד עם היחידה לסימון שבילים במדינת 

 ישראל4 

לצורך הפרויקט הזה צריך לאחד גם את קק"ל, את רשות העתיקות, את  

החברה להגנת הטבע ואפשר לסמן את השביל הזה במקטעים כמו 

שאמרתי ע"י ארגוני הנוער בקרית אתא, כל הארגונים ללא יוצא מן 

הכלל, ארגון יד לבנים, ארגון המתנדבים ולעשות נקודות תצפית4 מאוד 

 ד כמה רשויות4 יפה, זה דבר שצריך לאח

לדעתי אתה צריך לעמוד בראש הפרויקט הזה כדי לאחד, לתכנן את  

הדבר הזה, לתכנן את המקטעים, זה לא תכנון של יום אחד ובכך אנחנו 

נחנך את הנוער שלנו גם לערכים, לאהבת הארץ ונהפוך את קרית אתא 

ל גם למשהו תיירותי4 יש לנו עכשיו גם את הסנהדרין, בכלל התוכנית ש

הסנהדרין, את החפירות הארכיאולוגיות קרית אתא, יש מקומות מאוד 

 יפים שאפשר לצאת שמה למסלולי טיול4

ולכן אני חושב שנושא כזה יכול לבוא ושאתה תעמוד בו ותוביל אותו יחד  

עם כל האנשים שאתה מכיר אותם ולעשות את זה למען הנוער בקרית 

 אתא ולמען התושבים4 תודה רבה4

תודה רבה4 אני מודה לציון אסולין, כל הכבוד ציון, אני מעריך מאוד את  ע:”רה י. פרץ,

ההצעה הזו4 כפי שאתה יודע ואתה מכיר את התוכניות המבוצעות 
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בקרית אתא אנחנו השלמנו את דרך הסנהדרין, דרך נוף היער קרית אתא 

ויש עשרות אלפי מטיילים ביער הזה, זה כבר הרבה שנים מבוצע וקיים, 

מו שאתם יודעים אנחנו ממשיכים לעשות את החפירות, להכיר את כל וכ

התנאים, רבי שמעון בר יוחאי, רבי מאיר בעל הנס, רבי יוסי הגלילי ועוד 

הרבה אחרים נוספים שיושבים על הציר הזה4 אנחנו גם הנחנו שם את 

אבן הפינה בהדרת מלך באירוע מאוד מאוד מיוחד לפני מספר שנים, 

 בודה הזאת4 עשינו את הע

יש טבעת היקפית בקרית אתא שהיא הולכת ומתעצמת והיא תהיה  

מושלמת, וטבעת היקפית של טיילת גדולה מאוד, ירוקה4 אנחנו התחלנו 

את זה בדרך יצחק רבין ואנחנו ממשיכים במעלה עד למעלה, היא 

דרך הציר המזרחי, הכביש המזרחי, טיילת מאוד תמשיך למינץ ותעבור 

 , כולל טיילת ההגנה4 מאוד גדולה

ואתה מכיר את התוכניות האלה והדברים האלה מבוצעים הלכה  

למעשה4 לא צריך ועדה מיוחדת4 אני מזמין אותך אלי ללשכה ולבוא 

להתעדכן בהליכי הביצוע4 כל הכבוד, אני שמח באמת שאתה רואה בדבר 

הזה דבר חשיבות במעלה כפי שאנחנו רואים את זה4 אני שמח שאתה גם 

שותף בתוך התהליך הזה ולכן אין טעם להקים ועדה לעניין, אנחנו 

בהליכי ביצוע ביג טיים4 זו עבודה מאוד מסיבית, עשרות מיליוני שקלים 

מושקעים בתהליכים האלה ולכן אני מבקש להסיר את זה מסדר היום4 

אתה מוזמן אלי לבוא ולקבל עדכון, כל אחד מחברי המועצה4 מי בעד? מי 

 נמנעים4 אני מודה לכם4  8מנע? נגד? מי נ

 

 תב"רים –. אישור החלטות ועדת כספים 2

 6פתיחת תב"ר גינות כלבים,  אישור החלטות ועדת כספים, תב"רים4 ע:”י. פרץ, רה

 כל הכסף הוא מקרנות הרשות4 4₪  מיליון 8גינות ברחבי העיר בסכום של 

המשרד 4₪  אלף 828פתיחת תב"ר צעד ירוק, חינוך סביבתי בסכום של  
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 48284 סך הכול 68, קרנות הרשות .85להגנת הסביבה 

משרד 4₪  מיליון .22,85הקמת גני ילדים בסכום של  8282הגדלת תב"ר  

 ...,2ושוב תרומה שנתית על סך  8,5, קרנות הרשות מיליון 2,6החינוך 

מאיל"ן, אגודה ישראלית לילדים נפגעים4 יש מישהו שמבקש ₪ 

 4 להתייחס? כן, בבקשה

כן4 אני רוצה בבקשה להתייחס לתב"ר הזה, לפני יותר משנה, ערב טוב4  ר. דוד:

העירייה הוציאה הודעה באתר אינטרנט של העירייה שבו  .8.8במרץ 

גינות כלבים בעיר, בנוסף לגינת  .היא מודיעה בחגיגיות על הקמת 

 כלבים שיש ברח' לילינבלום4

הכלבים ברח' לילינבלום, אבל  עכשיו אני לא יודע אם אדוני היה בגינת 

לילינבלום לא עונה בשום צורה ובשם דרך להגדרה של גינת הגינה ברח' 

, הפוך כאןוהגינה ברח' לילינבלום היא בדיוק בניגוד להודעה כלבים4 

 4 כאןמההודעה 

להנאת המבקרים הותקנו בפארק מתקני משחקים רשמו כאן בהודעה  

לאיסוף צואת כלבים, תאורה ייעודיים לכלבים, עמדה של שקיות 

וספסלים4 הפארק יגודר ויוצב בו שער כפול בכניסה למניעת בריחה של 

 כלבים ממתחם הגן4

אין שמה שער כפול, והגן לכלבים בגינת לילינבלום לא עונה בשום צורה,  

אין שמה מתקן לאיסוף צואה, אין שמה מתקן מים לכלבים, אין שמה 

ו לא גינת כלבים4 זה חלק מגודר, לא מתקן משחקים לכלבים4 זה אפיל

 מטופל, לא מתוחזק ואני לא מבין מה זאת הגינה הזאת4 

גינות כלבים שיוקמו, ואני  .כמו כן בהודעה כאן הודיעו שהעלות של  

אלף  ...מבין שהם עדיין לא הוקמו, עברה שנה פלוס, בעלות כוללת של 

 6שקלים עבור  מיליון 8שקלים4 היום אנחנו מבקשים לאשר תב"ר של 

 ומעלה4  8שגם המחיר קפץ פי  זאת אומרתגינות כלבים4 

אחד, הייתי שמח לשמוע ממך, אדוני, קודם כל למה עוד לא קמו גינות  
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וכמה אלף  .6כלבים חוץ מהגינה בלילינבלום4 אנחנו עיר גדולה, 

תושבים, הרבה שכונות של בתים פרטיים עם גינות, אנשים בעלי כלבים, 

לרעה שבקרית אתא יש רק גינת כלבים אחת בלבד עד כה4 מדוע די חריג 

ומשהו אלף שקלים פר גינה ומה זו הגינה הזאת  ..8-המחיר טיפס ל

 בלילינבלום4

 יש עוד מישהו שמבקש להתייחס? טוב4 ע:”י. פרץ, רה

 אני4 ה. רובין שלם:

 את רוצה גם?  ע:”י. פרץ, רה

אין שום כן4 אני רוצה להמשיך את מה שרואי אמר4 בגינה בלילינבלום  ה. רובין שלם:

משחק4 יש חול שהוא לא בריא לכלבים ובעצם היא לא עומדת בשום דבר 

אלף שקל  ..2שקשור לפרסום4 ובעצם בגינה הזאת רשום פה שהושקע 

 מיליון שקל4  8ובעצם פה אנחנו מדברים על תב"ר של 

אני אשמח מאוד לאשר את הפרויקט הזה, אני חושבת שזה פרויקט  

חשוב וטוב מאוד שמעלים את הנושא של גינות כלבים, אנחנו בעד לגמרי4 

אני אשמח לראות פה איזשהו מודל, מצגת, כמו שאנחנו אומרים לך את 

 זה שוב ושוב ושוב4 

ה, אז אם אנחנו לא מוכנים להיות חותמת גומי ואנחנו רוצים לאשר את ז 

אתה באמת רוצה שאנחנו נאשר את זה אז בוא ותראה לנו איך זה 

ייראה4 איזה גינות יש, איך הם ייראו, אנחנו רוצים להיות גאים 

 בפרויקטים שיש בקרית אתא4 

והנה הפרויקט הזה אושר והוא ביזיון איך שהוא נראה4 זה סך הכול  

אליו4 אז אם הבנו  ריבוע מגודר שאני לא חושבת שאף כלב ירצה להיכנס

שזה לא המודל המתאים ויש מודל אחר שהוא עולה גם יותר, אז אנחנו 

רוצים להבין למה4 אנחנו לא יכולים לאשר משהו שהוא לא ברור4 אנחנו 

יש כל מיני סוגים לא יכולים לאשר משהו שאנחנו לא רואים מה ההבדל4 

ח בשביל כל של גינות כלבים, איזה מודל בוחרים ולמה4 אז אנחנו נשמ
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 הנוכחים כאן לראות מה בדיוק רוצים לאשר4 

ומעבר לזה אנחנו רוצים לדעת על הגנים שהולכים לפתוח, איזה גנים  

ואיזה סוג הם4 בקיצור לפרט4 אנחנו לא יכולים לאשר מספרים על שם 

של כתובים4 אנחנו רוצים להבין מה האג'נדה, איך זה נראה ומה החזון 

 לת העיר4 של ראש העיר ושל הנה

לבטח תגיד שזה פופוליזם, שאנחנו עושים פה כל מיני קרקס ועושים כל  

מיני דברים או שאנחנו לא מבינים4 בישיבת כספים שלא נכחת בה 

שאלתי את כולם, אף אחד לא ידע להגיד לי מה ההבדלים4 אחד אמר לי 

תשובה שהיא נמצאת אולי טיפה הגיונית, אמר אולי זה טעות דפוס, אבל 

 א נראה שאף אחד מהנוכחים יודעים על מה מדובר4 ל

אני מנחשת שכולם יצביעו בעד, אין לי בעיה שיצביעו בעד כי זה נושא  

חשוב, אבל בואו ונבין על מה אנחנו מצביעים כדי לא להיות חותמת גומי 

כי יש פה חלק שאמרו לי שזה לא נעים להם4 אני אשמח לא להגיד את 

 מה הכסף הולך4 זה, אני אשמח שתסביר על

 היכן יהיו הגנים האלו? באיזה מקומות? אתה יכול לפרט בבקשה? צ. אסולין:

סיימנו? יש עוד מישהו שמבקש להתייחס? טוב4 במסגרת תקציב הפיתוח  ע:”י. פרץ, רה

שאנחנו אישרנו אותו, חלק מתקציב הפיתוח הוא גם גנים לכלבים4 

ועדת המכרזים ביתר  הנושא של המפרטים הטכניים לגנים הם במסגרת

שאת ומעבירים את כל ביצוע העבודות4 לא כאן המקום לפרט את 

 התהליכים האלה שאתם מבקשים אותם4

 לא, בכלל לא4  ה. רובין שלם:

תפקידנו לראות את הדברים האלה בראיה הציבורית ובמענה הציבורי4  ע:”י. פרץ, רה

שעשועים כמו שאתם רואים את המתקנים היפים שיש לנו, מתקני ה

לילדי העיר קרית אתא, לרווחת משפחות העיר קרית אתא כך גם יהיו 

 גני הכלבים האלה,

 מה הקשר? ה. רובין שלם:
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שאנחנו רואים אותם בהערכה רבה מתוך המקום שבו אנחנו רוצים לתת  ע:”י. פרץ, רה

שירות ואיכות חיים טובה גם לאזרחים, לתושבי העיר קרית אתא וגם 

 מי שמגדל אותם4 ולכן,י הבית, חלק של שהם כלבלכלבים 

 יש פה, ה. רובין שלם:

אל תפריעי לי, לא הפרעתי לך4 אני מבקש ממך, זהו4 ולכן כדי לא להיכנס  ע:”י. פרץ, רה

מה שנקרא לתהליך כי אף פעם לא שמעתי וראיתי שיש לכם רצון להיות 

 המעשית אלא בסך הכול,  שותפים באמת לעשיה

 להגיד את זה4 תפסיק להגיד את זה4אתה תפסיק  ר. דוד:

 מי בעד?  ע:”י. פרץ, רה

 תפסיק להגיד את זה4  ר. דוד:

 מי בעד? ע:”י. פרץ, רה

אלף שקל4 על מה הוא הולך? על מה הולך  ..8-יש פה פער של יותר מ ה. רובין שלם:

 הכסף הזה? 

 מי נגד? ע:”י. פרץ, רה

 זה מריח לא טוב4 הילהף

 ה לא קיבלנו תשובה, שאלנו שאלה4 למ ר. דוד:

 נדבר4  כשתהיה לכם אחריות ציבורית ע:”י. פרץ, רה

 מריח לא טוב4 אחריות ציבורית להצביע על משהו שלא יודעים מה הוא4 ה. רובין שלם:

 24מי נמנע?  ע:”י. פרץ, רה

 אתה משתמש בזכות הדיבור, ר. דוד:

 אתם לא מצביעים4 תודה רבה4 הסעיף הבא4 ע:”י. פרץ, רה

 אנחנו נמנעים4 הצבענו שאנחנו נמנעים4  רובין שלם:ה. 

 

 ד"ר מתי אבני לדירקטור במעיינות אתא. אשרור מינויו של 3

 ,ד"ר מתי אבני אשרור מינויו של ע:”י. פרץ, רה

אתה משתמש בזכות הדיבור שלך כראש העיר להגיד דברים שהם לא  ר. דוד:
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 נכונים4

 בושה וחרפה4  ה. רובין שלם:

 אתה מפריע4 אתה מפריע עכשיו4 ע:”רהי. פרץ, 

 אתה מפריע4 ה. רובין שלם:

 אני אמשיך להפריע,  ר. דוד:

 טוב4 ע:”י. פרץ, רה

 כי אתה אומר דברים שהם לא נכונים4  ר. דוד:

 ,אשרור מינויו של ד"ר מתי אבני ע:”י. פרץ, רה

 על מה בדיוק הולך הכסף שאתה מצביע עליו? ה. רובין שלם:

 לדירקטור במעיינות אתא4 :ע”י. פרץ, רה

 אלף שקל שאף אחד לא יודע על מה הוא הולך4 ..8-יותר מ ה. רובין שלם:

  מי בעד? ע:”י. פרץ, רה

 אני חושב שזה מינוי ראוי וכל הכבוד4 צ. אסולין:

 מי נמנע? אתם נגד או נמנעים?  תודה רבה4 מי נגד? ע:”י. פרץ, רה

 אתה עושה כל כך מהר, אתה לא מספיק לראות4  ה. רובין שלם:

 מי נגד? אני חוזר4 ע:”י. פרץ, רה

 נגד4 ה. רובין שלם:

 יופי4 אתם נגד4  ע:”י. פרץ, רה

 נגד4 ה. רובין שלם:

 יופי, שלושה נגד4 תודה רבה4 אתה גם נגד, ניר?  ע:”י. פרץ, רה

 אנחנו ביחד4 ה. רובין שלם:

 הישיבה נעולה4  ע:”י. פרץ, רה

 לא קיבלנו תשובות לשאלות4לא קיבלנו תשובה4 חשוב לציין ש ר. דוד:

 

 סוף הישיבה

 


